

# 台灣林業科學

ISSN 1026-4469  
GPN 2007500009

27 卷 1 期  
中華民國 101 年 3 月

Vol. 27 No. 1 March 2012

ISSN 1026-4469  
GPN 2007500009

# TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE

## 研究報告

- 簡慶德、陳舜英、張淑華、鍾振德 · 台東蘇鐵種子發芽與儲藏..... 1
- 古國隆、許菁芬、廖宇賡 · 培養泡桐毛狀根生產洋丁香酚苷..... 13
- 陳炤杰、孫元勳、黃祥麟、周蓮香 · 以Multiple Correspondence Analysis探索食果性鳥類的微棲地區隔..... 31
- 程俊堯、何坤益 · 台灣西部海岸生態造林林分之適應性研究..... 41
- 林俊成、吳俊賢、柳婉郁、李俊志 · 民眾對全球暖化知覺、態度與植林減碳意願之研究..... 59
- 黃名媛、Janaki R.R. Alavalapati、Onil Banerjee · 美國佛羅里達州生質能源政策經濟分析：可計算一般均衡模型..... 81

## 研究簡報

- 梁珣碩、陳志雄、王震哲 · 台灣產玄參科母草屬植物訂正..... 95
- Kooshki M, Hayati E, Rafatnia N, Ahmadi MT · 應用地理資訊系統評估及設計林產物集材道..... 117

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 27 Number 1 March 2012

## Research papers

- Chien CT, Chen SY, Chang SH, Chung JD. Seed Germination and Storage of *Cycas taitungensis* (Cycadaceae)..... 1
- Ku KL, Hsu CF, Liao YK. Production of Acteoside in Hairy-Root Culture of *Paulownia fortunei* Hemsl..... 13
- Chen CC, Sun YH, Huang SL, Chou LS. Microhabitat Partitioning of Frugivorous Birds: Exploration by a Multiple Correspondence Analysis..... 31
- Cheng CY, Ho KY. Stand Adaptabilities in an Ecological Afforestation Study on the West Coast of Taiwan..... 41
- Lin JC, Wu CC, Liu WY, Lee CC. Taiwanese Public Awareness and Attitudes about Global warming and Intentions to Participate in Planting Trees for Carbon Sequestration..... 59
- Huang MY, Alavalapati JRR, Banerjee O. Economy-wide Impacts of Forest Bio-energy in Florida: a Computable General Equilibrium Analysis..... 81

## Research notes

- Liang YS, Chen CH, Wang JC. Taxonomic Revision of *Lindernia* All. (Scrophulariaceae sensu lato) in Taiwan..... 95
- Kooshki M, Hayati E, Rafatnia N, Ahmadi MT. Using GIS to Evaluate and Design Skid Trails for Forest Products..... 117